
 

Výkonný výbor TJ PARAMO Pardubice z.s. dne 30.října 2023 
 

Výkonný výbor  byl svolán  písemnou pozvánkou  ze 17.října 2023 a v souladu se stanovami TJ. Pozváni rovněž 

členové revizní komise a účetní. 

 

 Přítomni: Klimpl, Benda,Votava, Puhlovský, Staňková 

Omluveni: Sehnoutek 

 

Výkonný výbor byl zahájen v 18,00 hodin. Schůzku řídil Mgr.Klimpl. 

 

Body programu: 

 

1.  Finanční plán na rok 2023 

 

A. Zdroje 

                                                                                             TJ                                      Kopaná 

NSA – dotace na mládež –          472.320,00 Kč                                                         472.320,00 Kč 

Magistrát PA – mládež   -           196.200,00 Kč                  46.200,00  Kč                 150.000,00 Kč 

Magistrát PA – PU        -            135.500,00 Kč               135.500,00 Kč 

 

UMO 6 – den fotbalu -                10.000,00 Kč                                                           10.000,00 Kč 

 

Parkoviště                                  47.825,00 Kč                                                            47.825,00 Kč 

Členské příspěvky                   266.300,00 Kč                                                           266.300,00 Kč 

Nájemné                                 270.000,00 Kč                  250.000,00 Kč                    20.000,00 Kč 

Ostatní                                     90.000,00 Kč                                                              90.000,00 Kč 

 

Celkem:   1,488.145,00 Kč                                           431.700,00 Kč                   1,056.445,00 Kč 

 

B. Vydání – plán 

 

- mládež                                                                          46.200,00 Kč                     630.000,00 Kč 

- provoz a údržba                                                         200.000,00 Kč                     426.445,00 Kč 

- energie                                                                      185.500,00 Kč                  ___________      

 

Výkonný výbor vzal na vědomí příjmovou i výdajovou stranu s tím, že přesuny mezi jednotlivými výdajovými 

kapitolami jsou možné. Příjmové položky plánu vychází z reálných předpokladů vývoje upravené v rámci 

diskuse. Plán byl schválen. 

Pro vyúčtování dotačních titulů jsou výdajové položky průběžně sledovány, aby mohlo být  celkové vyúčtování 

zajištěno v termínech (leden 2024). 

  

2. Novinky v oddílu kopané: 

 

-  nárůst členské základny mládeže v září cca o 30-40 dětí je sice potěšitelný, ale s ohledem na počet trenérů již 

začíná být neúnosný. Momentálně utlumen nábor a v budoucnu bude nutné selektovat členskou základnu na 

základě opravdového zájmu a docházky. 

 

- nedaří se zvyšovat počet trenérů u mládežnických celků, zájem rodičů je fakticky mizivý, stejně tak není zájem 

z řad fotbalistů. 

 

- bylo dořešeno elektrické napojení na venkovní hřiště včetně průtlaku vedení pod silnicí 

 

. parkoviště při Zlaté přilbě bylo zvládnuto s vypětím všech sil. Jako vše ostatní, co souvisí s činností oddílu,i 

tato pro oddíl nezanedbatelná finanční injekce byla zajištěna stále stejným počtem jednotlivců, kteří mají 

skutečně zájem o to, aby sport a fotbal ve Svítkově zůstal. 

 

- kromě výše uvedených problémů samozřejmě komplikuje i v oddíle kopané situaci zbytečná administrativa, 

když např.je nutná spravovat členskou základnu ve třech registrech, které bohužel nejsou propojeny (NSA – 

ČUS – FAČR). 



 

3. Novinky v TJ: 

 

-  zajištěna revize topení a kotlů, provedena nová přípojka vody a oprava elektrického rozvodu od hlavního 

jističe. 

 

-  s ohledem na počasí a osvětlení hřišť se prakticky posouvá tréninková činnost v tělocvičně až na výjimky na 

začátek listopadu, což samozřejmě ovlivní výši přijatého nájemného. 

 

- p. Staňková zajistí vyúčtování roku 2023 včetně daňového přiznání. Požádala všechny o včasné dodání 

podkladů. 

 

- na základě jednání a pohovoru byla na místo účetní získána paní Denisa Řezníčková (kontaktní údaje – telefon 

776885966, mail denisa.danickova@seznam.cz). Paní Staňková a paní Řezníčková byly požádány o vzájemnou 

spolupráci a konzultace při uzávěrce letošního roku. 

 

- nerovnost podlahy v tělocvičně – pan Klimpl s panem Hromádkou zajistí nápravu u zhotovitele v rámci záruky. 

 

- informace o stavu svodu dešťové vody do dvora tělocvičny. 

 

- úklid v tělocvičně – navrženy varianty smluvního úklidu nebo zajištění výkonnější čisticí techniky – projedná 

pan Klimpl a bude informovat o řešení. 

 

- k dispozici pro propagaci klubu jsou diáře, propisovačky a nástěnné kalendáře. 

 

 

 

Výkonný výbor byl ukončen v 18,50. 

 

Zapsal: Mgr.Klimpl 31.10.2023 

Pardubice – Svítkov   
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